GUANGXI SHUNFENG TITANIUM INDUSTRY CO., LTD.

锐钛型 SFA101 二氧化钛质量指标

(QUALTY INDEX OF TITANIUM DIOXIDE ANATASE GRADE SFA101)

	98 0.5 0.6 0.1 60 ppm 协商 Consult With
\	0.6 0.1 60 ppm
\	0.1 60 ppm
200	60 ppm
	协商 Consult With
	· ·
≥	100
	6.5-8.5
\leq	24
≥	200
≥	75
>	96
	<u>></u>

1、用于颜色、相对散放射力检测的标样为我公司选定的标样或客户的标样。2、用于颜色力检测的标样为我公司选定的标样。3、商定指标除客户特殊要求,一般不作常规分析。

1.We choosed the standard sample or negotiate with client which testing in colour and relative scatter radiation. 2.We choosed the standard sample which testing in Tinting Strength. 3.Except the special request of client, the negotiate sample don't make analysis.

锐钛型 SFA101 二氧化钛生产规模,技术处于国内同行前列,广泛用于水性涂料,油漆、塑料、橡胶、油墨、以及化学纤维和造纸,产品质量符合 GB/T1706-2006 标准。

Titanium Dioxide Anatase Grade SFA101 in China and It is technoque is on a high level in this range. Is widely used in water paint, coating, plastic, rubber, printing ink, fibre and paper ect. iIndustry. And the quality meet to the national standard of GB/T1706-2006.

产品包装规格 Package

珠光膜编织袋,纸塑复合袋: 25Kgs/包,500 Kgs/包,1000 Kgs/包。

Plastic woven bag, paper and Plastic valve bag: 25 Kgs/Bag, 500 Kgs/Bag, 1000 Kgs/Bag